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AKADEMICKÝ  SENÁT  PRÁVNICKÉ FAKULTY 
MASARYKOVY UNIVERZITY 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu Právnické fakulty 

Masarykovy univerzity konaného dne 10. října 2006 

 
Konání: 10. října 2006, 16.00 hod 

Místo zasedání: Zasedací místnost děkanátu Právnické fakulty, místnost č. 109 

 

 

Přítomní senátoři učitelské komory:  
JUDr. Filip Křepelka,Ph.D.,  Doc. PhDr. Tatiana Machalová, CSc. ,  
JUDr. Michal Lamparter, Dr., JUDr.Ivana Pařízková, Ph.D.,  JUDr. Eva Večerková, Ph.D. 
 
 
Přítomní senátoři studentské komory:  
Ivan Galát , Štěpán Klokočka , Alžběta Krausová, Jan Linhart,  Jakub Sobotka,   
Vojtěch Vomáčka, Filip Vrubel , Zuzana Žatková  
 
 
Omluveni senátoři učitelské komory:  
JUDr. Lenka Dobešová, Ph.D.,  JUDr. Pavel Salák, Doc. JUDr. Jiří Blažek, CSc., JUDr.Jana 
Dudová,Dr. Doc. JUDr. Josef Kuchta, CSc. 
 
Omluveni senátoři studentské komory:  
 
Hosté:  děkan  JUDr. Jan Svatoň, CSc.(omluven), proděkan JUDr. Petr Mrkývka, Ph.D. 
 
PROGRAM: 
1.  Způsobilost senátu jednat, přivítání hostů, návrh programu jednání 
2.  Evaluace organizačních a metodických změn zkoušky z obchodního práva 
3.  Filmový klub (promítání českých filmů s anglickými titulky pro studenty  
    MU - vzdělávací akce)             
4.  Nákup knih 
5.  Diskuse-různé  
6.  Usnesení 
7.  Závěr  



 

 

 

 

 

Ad. 1.)   Zasedání AS PF MU zahájila předsedkyně senátu přivítáním všech členů a hostů. 
Současně konstatovala o usnášenischopnosti senátu. V úvodu navrhla program jednání, který 
byl jednomyslně schválen. 
 
Ad. 2.) Evaluace organizačních a metodických změn zkoušky z obchodního práva-student 
Jan Linhart  poděkoval katedře obchodního práva za vstřícnost a akceptaci požadavků ze 
strany studentů v rámci zkoušky z obchodního práva. Současně ale také poukázal ještě na to, 
že existují otázky, které mají víceznačný výklad, popřípadě, že je v testech nesrozumitelná 
formulace. 
Dále ze strany studentů byla vnesena žádost, zda by bylo možné nahlédnout do opravených 
testů  a zajistit statistiku zkoušek tj. kdo zkouší a opravuje a s jakou úspěšností. 
Na to reagovala senátorka Eva Večerková, která sdělila, že testy opravují všichni učitelé 
katedry a současně i všichni zkouší. 
Proděkan Petr Mrkývka reagoval na to, že v současné době nemohou neúspěšní studenti do 
testu nahlédnout a apeloval, aby jim nahlédnutí bylo umožněno. 
 
 
Ad. 3.)  Filmový klub-studenti vystoupili s návrhem zřídit na PF MU filmový klub jehož 
náplní by bylo promítání českých filmů s anglickými titulky pro studenty MU. Vzhledem 
k tomu, že se jedná o akci univerzitní  a nijak blíže specifikovanou, senát  byl o věci  pouze 
informován. 
 
Ad. 4.)  Nákup knih-studentská  komora iniciovala návrh, že by bylo vhodné, aby v rámci 
nákupu knih do knihovny PF MU mohli být  požadavky předkládány elektronicky a to i 
studenty PF MU.  
 
Ad. 5.)     Diskuse-různé- v rámci diskuse nezazněly žádné náměty. 
 
Ad. 6.)     AS PF MU bere na vědomí:  
Evaluaci organizačních a metodických změn zkoušky z obchodního práva. 
 
Ad. 7.)     Na závěr předsedkyně  AS  poděkovala přítomným za účast  a připomněla další 
zasedání AS PF MU  21. listopadu 2006. 
 
 
 
 
Zapsala: Ivana Pařízková 
 
 
 
 
 


